
Zápis z 8. jednání Výboru pro dopravu 26. 9. 2019, začátek 19.00, konec 21.10 
Účast: Lenka Hluší, Michal Biskup, Jiří Kazil, Petr Nýdrle 
 

Na jednání se probíraly následující body: 
 

1. Zklidnění ulice U Bakaláře – obyvatelé ulice U Bakaláře si stěžují na časté rychlé průjezdy aut (zejména 

v noci) a rádi by situaci řešili. Vzhledem k tomu, že se jedná o obytnou zónu, kde je maximální povolená 
rychlost 20 km/h, která se nerespektuje, nemá další svislé dopravní značení smysl. Bylo by vhodné 
vyznačit oficiální parkovací stání, která by byla vystřídaná, tím by se zlegalizovalo dnešní stání na 

chodníku a „rozbila“ se přímá ulice. Možný projekt na realizaci viz dále. 
2. Společnost NeoCity jednala se starostou a předsedkyní výboru pro dopravu ohledně možnosti instalace 

světelné křižovatky a dalších souvislostí s plánovanou výstavbou v Zámeckém dvoře. Výbor vydal 

jednoznačně zamítavé stanovisko jediného napojení na ulici Živanickou a nadále požaduje vedení 
dopravy tunelem pod předzámčím.  

3. S místostarostou Přezletic byla dohodnuta možnost provedení chodníku z ulice Rosické do ulice Stojické 

po pozemcích ve správě MČ Vinoř, ve spolupráci s nimi bude poptána studie na projektové práce – 
variantní řešení vedení chodníku. Studie by byla hrazena společně, jedná se o společný zájem. 

4. Výbor pro dopravu vytipoval místa, kde by mohly být chybějící přechody a posunutá autobusová 

zastávka Bukovinská. Doporučuje zadat studii, ve které by bylo řešeno víc věcí najednou (mj. bod 1 
tohoto zápisu, tedy zklidnění dopravy v ulici U Bakaláře, přechod přes ulici Bohdanečskou u Dašické, 

případně Brozánské, posun autobusové zastávky s případným prodloužením chodníku na pravé straně 
Bohdanečské směrem do Ctěnic, přechod přes Mladoboleslavskou u ulice Ke Mlýnku, dříve avizované 
dočasné stání v ulici Mikulovické atd.). 

5. Výbor stanovil prioritní komunikace pro zimní úklid, který bude součástí plánu zimní údržby. 


